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Kårstyrelsens sammanträde nr 418 
Mötesdatum: 2015-05-10 Mötestid: 18:30 Plats: Lokalen Rehnsgatan  

Närvarande: Serhat Aktay, Agnieszka ”Agga” Wrzalik, Peter Gustafsson, Kjell ”Limpan” Lindberg, Robin 

Engström, Rebecka Ingram, Simon Ström, Konstantin von Josefsson, Harald Tydén samt Lars-Olof 

”Pliiiggis” Sandberg. 

 

1. KS öppnande 

Serhat Aktay öppnade mötet.  

2. Val av justeringsperson 

Robin Engström valdes till justeringsperson. 

3. Justering av röstlängd  

Det fastställdes att vi är beslutsmässiga. Det bestämdes att justera röstlängden vid behov. 

4. Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes med följande tillägg 14a/Pliiiggis 

5. Genomgång av föregående protokoll 

Föregående protokoll, KS 417 lades till handlingarna. 

6. Kompletterande val 

Inga kompletterande val gjordes. 

7. AU informerar 

Budget- och verksamhetsmöte, sammanfattning: Ett förslag till ny verksamhetsplan arbetades 

fram. Gällande budget framkom inga större skillnader eller önskemål jämfört med tidigare år. 

Peter skapar ett förslag till budget för nästa verksamhetsår. 

Verksamhetsberättelser: Alla avdelningar ska lämna in sina verksamhetsberättelser till Agga 

senast den 30 juni.  

Ekonomisk redovisning: Kvitton lämnas till Peter senast den 20 maj.  

Scouternas Natt: Det första mötet inför tävlingen hålls den 18 maj på distriktet. Kåren har en 

kontroll på tävlingen. Peter organiserar kontrollen men närvarar inte på mötet. Pliiiggis 

närvarar på mötet i hans ställe.  

Sommaravslutning: Hålls den 9 juni i Bredäng. Tävlingen Golden Tray kommer att hållas av 

förra årets vinnare Viktor Rasmussen och Gustav Dagberg.  
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8. Läger 2014 

Kårläger – verksamhetsberättelse  

Utmanarscouter – verksamhetsberättelse 

Inget nytt inkommet. Sista dagen för inlämnande är KS i juni.   

9. Läger 2015 

a) Spårarscouter – inget nytt. 

b) Upptäckar- och äventyrarscouter – Ett lägerledarmöte har hållits med Arcanum. Vår kår verkar 

inte varit inbjudna.  Simon undersöker vad som inträffat och vilken information vi har missat.  

c) Utmanarscouter – I sommar kommer utmanarna att cykla på Gotland mellan den 12 och 22 

juni. De kommer dessutom att vara på Pettersberg.  

10. Arbetsbeskrivningar 

Endast Stingarna har inkommit med åsikter. Konstantin tyckte att beskrivningen för 

nyckelombud stämde. I övrigt verkar alla närvarande tycka att det är ett bra dokument som vi 

kan använda. Agga kommer att färdigställa dokumentet och presentera det på ett KS.  

11. Scouternas Dag 

GVB vann Björnklons samt Älghornets avdelningstävlan. Falk-Räven vann patrulltävlan på 

Älghornet. Våra yngsta scouter från Waingunga tog hem en tredjeplats på Myrstigen. I 

ledartävlan kom Rebecka på en tredje plats och Simon kom på en andra plats. Stort grattis till 

alla! 

Reflektioner av dagen: För stora eldningsburkar (en liter istället för en halv liter) användes. 

Detta innebar att såpavattnet stormkokade länge innan det kokade över. Surrningen ströks då 

kontrollanterna rättade olika samt inte enligt TOIS-regler. När det gäller prisutdelningen så 

behöver det bli bättre flyt och hastighet. För Björnklon och Myrstigen var avståndet mellan 

kontrollerna bra. Det uppstod dock kö på kontrollerna då det saknades kontrollanter. Det 

saknades även stoppers på kontrollerna – en mottagande person på kontrollen. Denna person 

behövs speciellt på Myrstigen för att berätta historien om kontrollen. En av grenarna på 

Björnklon var en gymnastiklektion. Sådan rent fysisk aktivitet hör kanske inte riktigt hemma på 

Scouternas Dag. Dessa åsikter behöver förmedlas till TOIS, förslagsvis till deras stormöte i 

november.  

12. Rapporter och meddelanden 

a) Avdelningsrapporter 

i. Stingarna:  

Hänt sen senaste KS: Verksamhet enligt planering. Varit med på Myrstigen, 14 scouter 

deltog. 

Kommer hända fram till nästa KS: Möten enligt planering, läger på Pettersberg, 

kåravslutning. 

Övrigt: Anneli har meddelat att hon inte kommer vara med några fler onsdagar. 
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ii. Waingunga:  

Verksamhet som vanligt. Eventuellt börjar en ny ledare (förälder) på avdelningen. 

Avdelningen behöver rekrytering i höst. Om det kommer 60 potentiella scouter så måste 

kåren skaka fram ytterligare ett spårarscoutledarteam. I andra kårer finns det krav på att 

föräldrarna blir ledare om barnen börjar. Är detta något för oss att ta efter? Det kan vara 

väldigt bra men mycket krävande för ledarna.  

iii. Snabbfötterna:  

Avdelningen har haft möten som vanligt. Verksamheten flyter på bra. Det har varit 

övernattning på Pettersberg med sju deltagande scouter. Ledarnärvaron från övriga 

avdelningar var svag. En scout behövde besöka sjukhus och sys. Avdelningen deltog på 

Scouternas Dag med endast en scout. Det verkar som att det var en fotbollsmatch som 

drog övriga scouter.  

iv. Gnagarna:  

Avdelningen har varit på övernattning med snabbfötterna. Det deltog 11 scouter men det 

är svårt att få med ledare från avdelningen på övernattningar. Avdelningen deltog på 

Scouternas Dag och en patrull vann patrulltävlan! Rebecka kom på tredje plats i 

ledartävlan.  

v. Skogsmännen:  

Hänt sen senaste KS: Det har gått bort tre möten på våren om man har torsdagar, inte så 

bra! Den 16 april hade vi ett sjömaningsmöte som Einar hjälpte oss med, 14 scouter. 

Helgen 17-19 april hade vi en mycket lyckad hajk - SWAG på Björnö med 7 scouter. 23 

april hade Kvart i Gustaf gjort ett mycket välplanerat möte för oss - TACK. Den 7 maj hade 

vi slutträning inför Älghornet med 15 scouter och upptäckte då att vi endast skulle bli åtta 

scouter på Älghornet och således inte hade en chans i avdelningstävlan - det kändes 

verkligen som ett stort misslyckande. På Älghornsdagen den nionde beslöt vi att slå ihop 

Skogsmännen och Rovfåglarna och tävla gemensamt och det visade sig vara mycket lyckat. 

Falken/Räven vann patrulltävlan i Älghornet och Örnen kom trea. Den sammanslagna 

avdelningen vann Älghornet avdelningstävlan. Simon (Rovf) kom tvåa i Al-tävlan. 

 Kommer hända fram till nästa KS: Avdelningen planerade att genomföra en hajk under 

KristiHim-helgen. Denna är inställd och istället kommer man att besöka Naturhistoriska 

museet.  

Övrigt: Att få med våra första-åringar på hajker, övernattningar och Älghornet är 

fortfarande svårt. På SWAG fick vi med två nya örnar, på Älghornet en falk och två örnar 

och på hajken i KristiHim-helgen verkar vi ev. få med en falk och en räv. Avdelningen inför 

nästa år är: 2-3 andraårsscouter (varav 1-2 är helt nya), 8 förstaårs-scouter med svajig 

närvaro, som är svåra att få ut i skogen. Hoppas på många nya Upptäckare från Gnagarna. 

vi. Rovfåglarna:  

Avdelningen har haft möten med mycket fokus på träning inför Scouternas Dag. Man har 

genomfört en hajk på Björnö, SWAG, tillsammans med Sundbybergs Scoutkår, Wallinum 

Väpnarna och Adolf Fredrik. Fyra scouter från Rovfåglarna deltog. Det har genomförts en 

återträff med deltagare från E-kursen där 15 av 39 scouter deltog. Avdelningen deltog på 

Scouternas Dag med gott utfall. På Valborg tog man hand om elden. Det verkar som att 

en scout har börjat tack vare det.  
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Framöver kommer den planerade KristiHim hajken att ställas in på grund av för få 

deltagare. En alternativ aktivitet är planerad – besök på Naturhistoriska museet.  

Rebecka Ingram avvek från mötet. 

vii. Kvart i Gustaf:  

Scouterna har haft bra närvaro på mötena. De har tävlat Lådan och förbereder sig för sitt 

sommaräventyr på Gotland. De kommer även att arbeta med Marathon.  

Harald Tydén avvek från mötet. 

b) KUL 

Info från Åsa Jonsson: Inom Scouterna kommer utbildningarna att byta namn. Åsa planerar att 

skriva en proposition gällande stadgeändring gällande namnen för utbildningarna samt att 

ändra policydokument för vilka kurser man får bidrag för. Hon önskar nu att en yngre och en 

äldre (än 20 år) scout hjälper till i arbetet.  

Utmanarna frågar sina scouter om någon är intresserad. Vad gäller äldre scouter – anmäl 

intresse till Åsa.  

c) Rekrytering: Vi behöver få namn och adresser till potentiella scouter i höst. Planen är att skicka 

ut ett rekryteringsbrev. Agga undersöker om Åsa eller Carl Hamberg kan hjälpa till.   

d) Lokaler och materiel:  

Bredäng: I onsdags fick vi en vattenläcka i stockhörnan. Rörjouren och lokalfogden Folke 

Bergstrand kom dit. På något sätt har en huvudstam skadats mellan vår lokal och 

lägenheten ovanpå. Det är mest blött på stockarna på väggarna. Vi vet inte hur mycket 

som har skadats gällande golv och tak. Det luktade dock inte när Peter var där. Vi får hålla 

koll på om det börjar lukta. Taket är något skadat – fastighetsägaren ska förhoppningsvis 

återställa taket.  

Rehnsgatan: Ytterdörren går inte igen från helöppen. Den går däremot igen från att varit 

öppen fem centimeter. Limpan smörjer dörren på tisdag så kontrollerar Konstantin 

funktionen på onsdagen. Pliiiggis blir ledsen på ledarrummet, det finns material som inte 

plockas undan på flera veckor. Håll ordning efter er! 

Material: Punkten utgår. 

e) Pettersberg: Det har varit arbetsträff på Pettersberg. Det var inte många som deltog men det 

är tyvärr delvis arbetsgruppen egna fel då ingen inbjudan skrevs. Boden bakom stugan är 

städad. Det mesta som låg på golvet har slängts. Det finns massor av trädgårdsslang i boden, 

köp absolut inte mer! 

Det är problem med avloppet på Pettersberg. Toalettpapper ligger och torkar i rören mellan 

uthyrningarna och orsakar stopp i rören. För att förhindra proppbildning häller man fem 

hinkar vatten i snabb takt i vardera toalett. 

Robin ska gå igenom mailet från Pliiiggis.  

Arbetsgruppen för Petters berg har inte haft många möten under året som gått. Möten har 

blivit inställda.  

Det finns förslag om att ha en arbetshelg på sommaren. 
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f) Ekonomi: Det ekonomiska året stängs den 31 maj. Sista dagen för att lämna in kvitton är den 

20 maj.  

13. Infobladet 

Scouternas Dag. Lägret. Sommaravslutning. Verksamhetsplan och budgetarbete. 

Valberedning. Handlingsplan spårarscoutteam.  

14. Övriga ärenden 

a) Pliiiggis: Ärendet stryks. 

15. KS avslutas 

 

 

 

 

 

____________________________ ____________________________ 

Serhat Aktay Agnieszka Wrzalik 

Ordförande Sekreterare 

 

 

____________________________ 
Robin Engström 
Justeringsperson  

  

 


